

Date: 2nd February 2026.

Subject: Ajman Police Sports & Shooting Club.

Dear Parents, Grade 9 – 12:

We are pleased to inform you about an activity planned for our students: **Grade 9 - 12** a visit to police sports and shooting club in Ajman on **Thursday, 12th February 2026**, under teacher supervision, the trip will cost **110 AED per student**, which includes transportation, shooting and bowling sessions.

Please sign and return the letter with AED 110 to the class teacher no later than Thursday, 5th February 2026 as the school needs to confirm the booking.

For any inquiries, you can contact Ms. Moshera, Mobile: 050 2005175.

Terms and Conditions:

1. **Timing:** Boys section from **09:00am – 11:00am**, Girls section from **11:00am – 01:00pm**.
2. **Uniform Requirement:** All students must wear their PE uniform.
3. **Food and Drinks:** Students may bring snacks and water.
4. **Payment Policy:** Please note that the trip fee is non-refundable for any reason.
5. **Medical Information:** Parents are requested to inform the school in writing of any important medical conditions related to their child to ensure appropriate care.

Yours sincerely,

Dr. Kishor Pillai

Dr. Kishor Pillai
Director/Principal

الموضوع: نادي الشرطة للرياضة والرماية / عجمان.

السادة أولياء أمور طلبة الصفوف من التاسع وحتى الثاني عشر:
ضمن برنامج الأنشطة المدرسية، تود إدارة مدرسة كراون الخاصة، إحاطتكم علماً عن تنظيم رحلة إلى نادي الشرطة للرياضة والرماية في عجمان، وذلك يوم الخميس الموافق **12 فبراير 2026**، تحت إشراف معلمي المدرسة، وبتكلفة **110 درهم** تشمل المواصلات واستخدام ميدان الرماية وقاعة البولنج.

لذا في حال رغبتكم بمشاركة ابنكم/ابنتكم يرجى تعبئة النموذج أدناه مع إرفاق مبلغ 110 درهم، وإعادته إلى معلم الصف قبل يوم الخميس الموافق 05 فبراير 2026، حتى يتسنى لإدارة المدرسة تأكيد الحجز.

لأي استفسار يمكنكم التواصل مع الأستاذة مشيرة هاتف 050 2005175.

1. **أوقات الرحلة:** قسم البنين من الساعة **09:00 – 11:00** صباحاً وقسم البنات من الساعة **11:00 صباحاً – 01:00 ظهراً**.
2. **الزي المدرسي:** يجب على جميع الطلبة ارتداء الزي الرياضي.
3. **المأكولات والمشروبات:** يُسمح للطلبة بإحضار وجبات خفيفة وماء.
4. **سياسة الدفع:** يرجى العلم أن رسوم الرحلة غير مستردة لأي سبب كان.
5. **المعلومات الطبية:** يُرجى من أولياء الأمور إبلاغ المدرسة كتابياً بأي حالة طبية طارئة تتعلق بأبنائهم لضمان الرعاية المناسبة والسلامة خلال الرحلة.

..... ✍
 I granted permission to send my son/ daughter to the police club.

Student name: Class:

Parents name: Signature:

Mobile No.: Important Medical Notes: